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Zápis z jednání školské rady Masarykovy ZŠ ze dne 15.1.2025 
 

Přítomni: 

Zástupci zaměstnanců školy: Mgr. Markéta Kadlecová, Mgr. Hana Sieglová 
Zástupci rodičů: Magda Kavková 
Zástupci zřizovatele: Pavla Fischerová (do 18.00), Alena Kolovrátková 
Omluven: Jan Šafra 
Hosté: - 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Dotazník 

3. Různé 

 
1. Zahájení 

Zahájení jednání školské rady v 17:00 
 

2. Dotazník 

Školská rada nahlédla do dotazníků zaslaných fy Kalibro a Scio a její členové si udělali hrubou 

představu o tom, jak jsou jednotlivé dotazníky zpracovány. Členové ŠR se shodli na tom, že 

tyto dotazníky jsou pro potřeby naší školy dostatečně vhodné a že ŠR vybere jeden z těchto 

dvou produktů – Základní dotazník od fy Kalibro nebo Mapa školy od fy Scio (členové ŠR mají 

pro posouzení k dispozici jejich plná znění). 

Paní Kavková informovala školskou radu, že toto téma diskutovala s paní ředitelkou. Paní 

ředitelce se jeví dotazník fy Scio jako vhodnější.  

Školská rada se dohodla, že na konci měsíce provede internetové hlasování, kde se každý 

z členů ŠR vysloví pro jím preferovanou variantu. 

Paní Fischerová prověří u zřizovatele financování dotazníkového šetření. 

 

3. Různé 

Byl diskutován termín a náplň dalšího setkání školské rady. Zde by se měla rada zabývat 

projednáním rozpočtu. Podklady pro jeho projednání byly již paní ředitelkou zaslány, dle paní 

Kolovrátkové by měl být podkladem „rozpočet příspěvkové organizace“, který obsahuje 

veškeré příjmy a výdaje školy. Paní Kavková bude o tomto informovat paní ředitelku. 

 

Termín dalšího jednání ŠR: 5.3.2025 od 18.00 
 

Zapsala: Magda Kavková 


